

**Dagsorden****Tirsdag den 16. maj 2017 kl. 17:30 - 20:00**

Mødet afholdt: Kildeskovshallen mødesal (benyt indgang F)

Indbudte: Foreningernes repræsentanter i Facilitetsudvalget samt formænd for underudvalgene**Kendte afbud:** skrives i referat**Fremmødt:** skrives i referat

	Emne		Beskrivelse/Beslutning
1.	Udkast til fordeling af tid i sæson 2017-18 fra de 4 underudvalg		Formændene for de enkelte udvalg vil fremlægge udvalgets forslag til fordeling for sæson 2017-18 og orientere om de anvendte fordelingsprincipper.
	1.1 Isudvalg	Bilag: udvalgets forslag til fordeling og anvendte fordelingsprincipper udsendes i uge 19.	Stephanie Halse vil fremlægge udvalgets forslag.
	1.2 Vandudvalg	Bilag: udvalgets forslag til fordeling og anvendte fordelingsprincipper udsendes i uge 19.	Søren Petersen vil fremlægge udvalgets forslag.
	1.3 Græsudvalg	Bilag: udvalgets forslag til fordeling og anvendte fordelingsprincipper udsendes i uge 19.	Thomas Kristensen vil fremlægge udvalgets forslag.
	1.4 Indendørsudvalg	Bilag: udvalgets forslag til fordeling og anvendte fordelingsprincipper udsendes i uge 19.	Christian Peytz vil fremlægge udvalgets forslag.
2.	Status på fordelingsprincipperne for de enkelte underudvalg		
	2.1 Koordinering af principperne?		Der ønskes en drøftelse af, hvad underudvalgene kan lære af hinanden og om der er behov for en overordnet koordinering af nogle principper?
	2.2 Arbejde med strategi for idrætsgrenenes anvendelse af faciliteterne?		Der ønskes en drøftelse af, om der er behov for en langsigtet strategi for foreningernes og idrætsgrenenes anvendelse af faciliteterne.
3.	Indkomne punkter fra Foreningerne		
	3.1 ??	Emner der ønskes behandlet på Facilitetsudvalgets møde skal fremsendes på mail til sekretæren på Kildeskovshallen@gentofte.dk senest mandag den 15. maj 2017	
4.	Meddelelser		
	4.1 Fra formand/næstformand		
	4.2 Fra sekretariatet		



GENTOFTE KOMMUNE

Facilitetsudvalget i Gentofte Kommune
Sekretariat: Kildeskovshallen@gentofte.dk

Emne		Beskrivelse/Beslutning	
4.3	Møder i Facilitetsudvalget	Næste møde?	Formand og sekretariat er i gang med at planlægge næste sæsons møder. Eventuelle bemærkninger til denne planlægning ønskes fremført på mødet.
4.4	Møder i Underudvalgene	Næste møde?	De enkelte formænd tager selv initiativ til møder, hvis der er behov for det.

Med venlig hilsen
Bo Bay (formand for Facilitetsudvalget)
Robert Mikelsons (næstformand for Facilitetsudvalget)
Heidi Petersen og Einar Hytten (sekretariat for Facilitetsudvalget)